

[Texte]

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

• 1444

AFTERNOON SITTING

The Chairman: This afternoon we are resuming consideration of Bill C-138, an Act to amend the Breton Woods Agreements Act and the Currency, Mint and Exchange Fund Act.

As witnesses from the Department of Finance, we have Mr. Hockin, Assistant Deputy Minister, Mr. S. J. Handfield-Jones, Director, International Finance Division and Mr. Bruce Lister, International Finance Division; and also Mr. Brower from the Research Division of the Library.

Mr. Hockin, at our last meeting Mr. Gauthier had the floor and I had given him the understanding that he would have the first chance to ask questions of the officials. However, for the time being I am open to receive questions, gentlemen.

Mr. Gray: Mr. Chairman, if the members present have exhausted their desire for general discussion, at least for the moment, perhaps they may wish to proceed to have the witnesses explain and clarify for us the individual clauses.

The Chairman: May I receive comments on that suggestion, gentlemen?

Mr. Gray: General comments, of course.

The Chairman: Is there any objection to proceeding clause-by-clause and asking questions of the government officials?

Mr. Gray: It is understood that we are not voting on the clauses?

The Chairman: No.

Mr. Gray: We are merely seeking clarification and explanation.

Mr. Alan Hockin (Assistant Deputy Minister, Department of Finance): Mr. Chairman, is it the wish of the Committee to hear comments clause by clause, or should Mr. Handfield-

[Interprétation]

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le président: Messieurs, une fois de plus, cet après-midi, nous reprenons notre étude du bill C-138, loi modifiant la *Loi sur les accords de Bretton Woods* et la *Loi sur les monnaies, l'Hôtel des monnaies et le fonds des changes*.

Nous avons comme témoins: M. Hockin, sous-ministre adjoint, M. Handfield-Jones, directeur du Service international des finances et M. Bruce Lister du Service international des finances et M. Brower du Service de la recherche à la Bibliothèque.

Monsieur Hockin, à notre dernière réunion, c'était M. Gauthier qui avait la parole et il devait être le premier à reprendre la période des questions aux témoins. Mais, pour le présent, avez-vous des questions, messieurs?

M. Gray: Monsieur le président, si les membres ici présents ne veulent plus, du moins pour le moment, avoir une discussion d'ensemble, peut-être pourrions-nous demander aux témoins de nous préciser les différents articles de ce projet de loi.

Le président: Auriez-vous des commentaires à faire sur cette proposition de M. Gray, messieurs?

M. Gray: Ce n'est qu'une affaire d'ensemble, des observations d'ensemble.

Le président: Est-ce qu'on s'oppose? On pourrait faire une explication, article par article?

M. Gray: On ne vote pas?

Le président: Non.

M. Gray: On essaie simplement des précisions, des explications.

M. Alan Hockin (sous-ministre, ministère des Finances): Monsieur le président, le Comité désire-t-il entendre des commentaires article par article ou est-ce que vous vou-